
Referat - Bestyrelsesmøde søndag. D. 02.10.2022 hos Henrik 

 

Tilstede: Kim, Kimmie, Marianne, Henrik og Axel 

Fraværende: Anders, Linda  

 

Beslutningsreferat: 

 
Generalforsamling: 

- Referat fra Generalforsamling: RETTELSE - Peter Thorn har gjort opmærksom på at det ikke 
er ham som havde udtalt at bump og stander snarest bliver repareret – det var Matts som 
havde kommet med den udtagelse.  

- Ved næste generalforsamling 2023 - skal der fremlægges budget gældende for 2023 + 
2024. Budgetterne bliver udfærdiget i 2023. 

 
Info: 

- Nogle beboere har beklaget sig over støj/høj musik. Axel laver et skriv til Facebook siden 
om støj og høj musik (Kimmie) hjælper med at lægge det op. 

 
 
Beslutninger: 

- Medlemskartotek - Enstemmig enighed om bevilling på Winkas pris 175,-/måned 
(medlemskartotek). Henrik har initieret det og ved at få indskrevet alle medlemmer, for 
nemmere fremadrettet håndtering. 

- Vejene - Enstemmig enighed om at få repareret de mest kritiske huller og få repareret 
underlaget af bump 1 og bump 3. (op til 60.000,-).  

 

 

 

Næste bestyrelsesmøde hos Marianne d. 20. nov. 

 
 
  
 
 
 


